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Onderwerp: dorpsommetje Blankenham 

                                                                               

                                                                                 Blankenham, 17 september, 2014. 

 

 

 

Geacht college van b&w, geachte leden van de raad 

 

 

 

Afgelopen week hebben we op uw website kennis kunnen nemen van uw voorstel 2014/55. 

Wij zijn blij dat de benodigde procedures succesvol zijn afgerond. In onze 

bestuursvergadering van 11 september jl. hebben we  over de verdere gang van zaken 

overlegd.  

 

Het idee over een "dorpsommetje Blankenham" is ontstaan uit- en hangt samen met de 

ruilverkaveling rond Blankenham. De bevolking was en is blij met deze kans.  Tijdens een 

inspraak  van de landinrichtingscommissie op 6 februari 2007 is aangegeven dit pad ook 

graag toegankelijk te zien voor minder validen.  

 

Bij het ten uitvoer brengen van het pad is de gemeente Steenwijkerland betrokken. B&w 

nemen het op in voorstel nummer 2006/51 aan de raad. In dit voorstel is ook de financiering 

geregeld. De uitdrukkelijke wens van de bewoners om het "ommetje" toegankelijk te maken 

voor minder validen, wordt in dit voorstel helaas terzijde geschoven. Gezien het belang van 

niet alleen de ouder wordende populatie, maar ook het bevorderen van het streektoerisme en 

het verplicht hebben van openbaar toegankelijke buitenruimten o.i. een omissie. 

 

In het onlangs geschreven Dorpsplan 2014/18 wordt op dringend ambtelijk verzoek het 

"ommetje" weer opgenomen, terwijl o.i. de status van dit onderwerp reeds in 2006 vastgesteld 

was en dus eigenlijk niet in het dorpsplan thuis hoort. 

 

Voor het dorpsbestuur is de uitvoering van de reeds vastgestelde status van voorstel 2006/51 

de basis om het dorpsommetje te realiseren en het dorpsplan als uitgangspunt te nemen voor 

de verdere toekomst. 

 

Wij gaan er vanuit dat b&w en de raad recht doet aan het bovenstaande en zien de 

besluitvorming in deze met vertrouwen tegemoet. 



 

In afwachting van uw  reactie en graag tot toelichting bereid, namens dorpsbelang 

Blankenham. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Harrie te Raa, 

 

Voorzitter vereniging dorpshuis en dorpsbelang Blankenham 

 

Jules Kroese 

 

Portefeuillehouder contacten gemeente 


